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M I N I  I N T E R V I J A

J: Kādi ir turpmāko gadu lielākie nozares izaicinājumi 
un kādas izmaiņas likumdošanā Jūs vēlētos redzēt? 
A: Trūksts darbaspēks! Turpmākajos trīs gados 
jāapgūst ļoti lieli būvniecības apjomi, lai 
nesadārdzinātos šo pasākumu realizācija un inflācija 
nepārsteigtu pasūtītāju ekspektācijas un projektu 
dzīvotspēju, kvalificēti speciālisti trūkst un trūks vēl 
vairāk. Nav citu izeju, kā vienīgi vest iekšā 
speciālistus no ārzemēm. No tā mēs nebaidāmies, jo 
vairāk gadu garumā jau piesaistam speciālistus no 
austrumeiropas – cilvēki prot strādāt, grib strādāt, 
veic darbus ar augstu atbildības sajūtu, tāpat ir lojāli 
pret darba devēju un valsti. PRO DEV uz doto brīdi 
nodarbina ap 80 ārzemju darbinieku un nākamajos 
gados šis skaits pieaugs līdz pat 200. Manā rīcībā ir 
informācija, ka pa šo samērā īso laiku jau vairāki 
mūsu ārvalstu darbinieki, pamatā ukraiņi un baltkrievi, 
zina latviešu valodu, tā tad aktīvi iesaistās mūsu 
sociālekonmiskajā dzīvē, maksā nodokļus, dod savu 
pienesumu kopējai ekonomikai, palīdz savām 
ģimenēm mājās un šī tendence tuvākajos gados 
noteikti saglabāsies. Ja mēs gribam strauju vai 
vismaz vidēju ekonomikas izaugsmi - labāk dzīvot - 
darba rokas mums būs nepieciešamas. Savas darba 
rokas un prātus esam izglītojuši, nenovērtējuši un 
palaiduši uz rietumeiropu. Vieta parasti nepaliek 
tukša. PRO DEV ir viens no pirmajiem, kas šo tukšumu 
sāka aizpildīt ar speicālistiem no ārzemēm, 
nodrošinot labus dzīves apstākļus un stabilu 
atalgojumu. Mēs turpināsim iesākto, ieguvums būs 
visiem gan pasūtītājiem, kuriem spēsim cenas un 
jaudu sagalabāt optimālā līmenī, gan arī šiem pašiem 
cilvēkiem, kas šeit brauc un strādā. Šis process ir 
iekustējies, taču būtu labi, ja valsts iestādes savā 
starpā sadarbotos un neliktu birokrātiskos šķeršļus, jo 
dažkārt vienu uzturēšanās atļauju nākas taisīt 
vairākus mēnešus un tiek pieprasīti daudzslāņaini 
dokumenti, kā piemēram, celtnieku pieredze Ukrainā, 
kā mēs paši varam nojaust, tad šis sektors Ukrainā ir 
daudz pelēkāks par mūsejo. Bieži vien celtnieks ar 20 
gadu pieredzi celtniecībā nevar pierādīt to, jo diemžēl 
darba devēji par viņiem nekad nav maksājuši 
nodokļus… 

J: Kas Jūs priecē un kas apbēdina, kad raugāties uz nozari 
un Latvijas valsti kopumā? 
A: Straujiem soļiem tuvojamies, tam, ka mēs visi kļūstam 
atbildīgāki pret valsti. Samazinās ēnu ekonomika, par ko ir 
liels prieks! Cilvēkiem būs oficiāls darbs, ienākumi, tiks 
veiktas sociālas iemaksas, rezultātā cilvēkiem veidosies 
skaidrāks redzējums par savu un valsts nākotni. 
Nodokļu reforma, kas stājās spēkā ar 2018.gada 1.janvāri, 
vairāk vai mazāk skars ikvienu, tai skaitā arī būvniecības 
sektoru. Jau pagājušā gada nogalē stājās spēkā likuma 
grozījumi, kas paredz ieviest elektronisko laika uzskaites 
sistēmu jaunu trešās grupas būvju būvobjektos un 
būvdarbiem, kuru būvdarbu izmaksas ir 1 miljons euro vai 
vairāk, kas vēl vairāk spiedīs visus tirgus dalībniekus iet 
"baltajā zonā", par ko, protams, arī ir liels prieks. 
Reformu un ekonomikas izaugsmes rezultātā noteikti 
gaidāms cenu kāpums, kas arī atsauksies uz būvniecības 
izmaksu sadārdzināšanos... Gala patērētājam var veidoties
neizpratne, kāpēc par to pašu pakalpojumu nāksies maksāt 
vairāk...Taču ir vērts paskatīties no cita skatupunkta - mēs 
kā sabiedrība varēsim prasīt un arī saņemt vairāk no 
valdības, t.i. sakārtotāka ceļu infrastruktūra, pieejamāka 
izglītība un kvalitatīvāka veselības aprūpe. Kopējais 
naudas apjoms budžetā būs krietni lielāks, tas nozīmē, ka 
gan uzņēmēji, gan privātpersonas varēs sagaidīt no valsts 
labāku servisu. Noteikti augs iekšējais tirgus, pieaugs 
mūsu maksātspēja un ienākumi, kas mūsu nozarē 
atsauksies uz privātmāju un dzīvokļa tirgus pieauguma. 
Vienīgais jāmudina mūsu tautas kalpus izturēties pret sevi 
tik pat godīgi un atbildīgi kā viņi to prasa no mums! 

MĀRI STAKENU

MINI  INTERVIJA AR PRO DEV

VALDES PRIEKŠSĒDĒTĀJU

J: Ko sagaidāt no 2018.gada un pie kādiem uzlabojumiem 
PRO DEV varētu piestrādāt? 
A: 2018. gads (smaida)…. Mēs plānojam, ka 
tautsaimniecībā tas būs izaugsmes gads, protams, ja nebūs 
nekādu globālu satricinājumu, ar to vairāk domāju - 
politiski. 
Mēs fokusēsimies uz lietām, kas mums padodas – 
energoefektivitāte, privātmāju būvniecība, ģenerāluzņēmēja 
pakalpojumi, jumti un fasādes… 
Nākošgad vēlamies paaugstināt pakalpojuma kvalitātes 
standartus un atbildību pret apkārtējo vidi – atbildīga un 
vienlīdz strikta atkritumu šķirošana visos būvobjektos, 
efektīvāk plānot transporta kustību un dot priekšroku videi 
draudzīgākiem auto. 
Noteikti piestrādāsim, lai labāk izzinātu un izprastu klientu 
vēlmes, slīpēsim meistarību mūsu pamatdarbības sfērās, 
jo vēlamies, lai klients būvniecības laikā varētu 
nenovērsties no savām lietām, savukārt, mēs varētu pilnībā 
nodoties savējām. 
Tāpat, pavisam noteikti turpināsim iesāktās pārrunas ar 
Zviedrijas, Vācijas un Šveices sadarbības partneriem, un, ja 
ne šogad, tad 2019.gadā uzsākt darbību, kādā no iepriekš 
minētajām valstīm. 
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BIROJA JAUNBŪVE 
MŪKUSALAS 42

ENERGO-
EFEKTIVITĀTE

PRIVĀTMĀJU 
BŪVNIECĪBA U.C.

2 0 1 7.
ĪSUMĀ

https://www.facebook.com/siaprodev/
https://www.facebook.com/siaprodev/
https://www.facebook.com/siaprodev/


MŪKUSALAS BIZNESA CENTRS

Šī gada martā tika nodots ekspluatācijā 

jaunbūvēts B  klases biroju ēku komplekss, 

kurā ietilpst divas savstarpēji savienotas 

biroju ēkas.   

Ēkas aprīkotas ar moderniem 

inženiertehniskajiem risinājumiem, kas ietver 

pārdomātu klimata kontroles sistēmu gaisa 

apmaiņai un veikti citi pasākumi, lai panāktu 

nepieciešamo ēkas energoefektivitāti. 

Ēkas interjers, atsedzot inženiertehnisko 

komunikāciju elementus, ieturēts modernā 

industriālajā stilā, lai saglabātu ēkas 

kultūrvēsturisko mantojumu. 
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PABEIGTS
2017 / 03

http://www.prodev.lv/project/biroju-ekas-rekonstrukcija-un-jaunbuve-mbc42/


ROPAŽU IELA 14

Teikā, Ropažu ielā 14, PRO DEV 

tika piesaistīts vairāku darbu 

izpildei, kas ietvēra gan 

daudzīvokļu mājas iekšējās 

apdares, gan fasādes darbus. 

Montējām starpsienas un 

apšuvām nesošās sienas ar 

ģipškartonu, špaktelējām un 

krāsojām, tāpat arī veicām 

flīzēšanas darbus vannas 

istabās. 

Fasādē – veicām sendvičpaneļu 

montāžu un siltinājām ēkas 

fasādi. 

4

PABEIGTS
2017 / 09

https://www.youtube.com/watch?v=Ohu-U_lsNjk


MENCENDORFA MUZEJS
Valsts nozīmes arhitektūras piemineklis ēka 

“Dzīvojamā ēka”(Mencendorfa nams) (valsts 

aizsardzības Nr. 6582) Grēcinieku ielā 18, Rīgā, 

ēka atrodas UNESCO Pasaules kultūras un 

dabas mantojuma vietas “Rīgas vēsturiskais 

centrs”, valsts nozīmes arheoloģiskā pieminekļa 

“Vecrīgas arheoloģiskais komplekss” un valsts 

nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Rīgas 

pilsētas vēsturiskais centrs” teritorijā. 

Jumta daļai starp Grēcinieku ielas 20 nama gala 

sienas un atjaunojamās ēkas jumtu tika 

atjaunota esošas teknes ejas pamatne, teknes 

virsejā slānī tika uzstādīts inovatīvs elektrību 

vadošs hidroizolācijas apakšklājs Controlit 

GS, ūdens necaurlaidības kontrolei.  Tika 

atjaunotas ēkas lietus teknes un notekas   
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PABEIGTS
2017 / 11

“A” jumta daļai jumta segumam izmantoja 

jaunos Vācu firmas “NELSKAMP” dakstiņus, 

pēc vēsturisko dakstiņu parauga. “B” jumtu 

daļā tika montēti atgūtie dakstiņi, kas ietilpst 

veco Rīgas dakstiņu kolekcijā, tie tika montēti 

ar Rīgas vēsturiskajiem jumtiem tipisko 

pieziedumu ar javu. 

Īpaši vērtīgs ir Valsts kultūras pieminekļu 

aizsardzības inspekcijas atzinumā teiktais, ka - 

“Ēkas jumta restaurācijas darbu risinājums un 

izpildījums ar Rīgas vēsturiskajiem jumtiem 

tipisko pieziedumu ar javu un saudzīgo 

vēsturisko dakstiņu izmantošanu jumta plaknē

ēkai no Kungu ielas puses ar literu 002 ir 

vērtīgs Rīgas vēsturiskā centra jumtu ainavas 

retums.” 
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PAAUGSTINĀŠANAS PASĀKUMI
ENERGOEFEKTIVITĀTES 

Savas pieredzes laikā esam siltinājuši 

dažādas ēkas un ieguvuši ievērojamu 

pieredzi. Tas ļauj mums kvalitatīvi veikt 

jebkuru siltināšanas projektā paredzēto 

darbu, tostarp fasādes, jumta un cokola 

siltināšanas darbus u.c. 

Bauskas 2. vidusskola 

Pirmā 23, Ādaži

Pirmā 38, Ādaži

Vecumnieku iela 5a PII46 

Usamas iela 10 PII2015

Garā iela 24 PII80

Garā iela 31 KADIĶĪTIS

Iļģuciema iela 4 KAMOLĪTIS

Vircavas iela 2 PII14

Alīses iela 19 PII62

Vecumnieku iela 7 PII IMANTA

Birzes iela 44 PII197 

ENERGOEFEKTIVITĀTES 

PAAUGSTINĀŠANAS 

PASĀKUMUS ŠOGAD 

REALIZĒJAM: 

http://www.prodev.lv/wp-content/uploads/4-5.png


PRIVĀTMĀJU BŪVNIECĪBA

Mūsu klienti ir ļoti dažādi ar dažādām vēlmēm, 

redzējumu un iespējām. Varam realizēt 

visdažādākos projektus, pateicoties iegūtai 

pieredzei dažādu ēku būvniecībā un 

rekonstrukcijā. 

Spēja pielāgoties jebkura klienta vēlmēm un 

vajadzībām ir viena no daudzajām PRO DEV 

priekšrocībām. 

Stipra un zinoša komanda katrā posmā, spēs 

izprast un pielāgoties katrām klienta vēlmēm. 

Piedāvājam realizēt gan standartizētus, gan 

individuālus māju projektus... 
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SIA "PRO DEV" nodrošina privātmāju būvniecību 

no A līdz Z, sākot no konsultācijas līdz gatavai 

ēkai ar pelēko vai balto apdari, kā arī varam 

nodrošināt kādus no nepieciešamajiem 

posmiem. 

Lai gūtu priekšstatu iecerētās mājas 

būvniecības izmaksās,  piedāvājam izmantot 

kalkulatoru... 

KALKULATORS

http://www.prodev.lv/pakalpojumi/privatmaju-buvnieciba/aprekiniet-majas-buvniecibas-izmaksas/


R ī g ā  T a l l i n a s  i e l ā  6 5  a t r o d a s  1 9 0 2 . g a d ā  c e l t a

d a u d z d z ī v o k ļ u  d z ī v o j a m ā  mā j a ,  k a s  n e r a u g o t i e s

u z  a p k ā r t ē j o  i n f r a s t r u k t ū r u  u n  R ī g a s  c e n t r a

p r i e k š r o c ī b ām ,  n a v  p i e d z ī v o j u s i  n e k ā d u s  b ū t i s k u s

u z l a b o j um u s .  

L a i k a  z o b a  s k a r t a j a i  ē k a i  b e i d z o t  i r  d o t a  z a ļ ā

g a i s m a  u z  j a u n u  s ā k um u !   

S I A  P RO  D E V  i r  i z r a u d z ī t s  p a r  ģ e n e r ā l u z ņ ēm ē j u  š ī s

ē k a s  p ā r b ū v e s  b ū v d a r b u  v e i k š a n a i ,  k a s  n o z ī m ē

n e v i e n  v ē s t u r i s k o  e l em e n t u  r e s t a u r ā c i j u ,  b e t  a r ī

v i r k n i  c i t u  s a r e ž ģ ī t u  u n  n o z ī m ī g u  b ū v d a r b u

v e i k š a n u  a t b i l s t o š i  mū s d i e n u  u n  r e g u l ē j o š o

n o r m a t ī v o  a k t u  p r a s ī b ām .  

JAUNS  SĀKUMS

T A L L I N A S  
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R ĪG A S  C E N T R S
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Esam būvnieki – amata meistari,
kas nodrošina ne tikai būvdarbu
vadību, bet arī lielu daļu to
apjoma paši realizē

MĒS 
ĪSTENOJAM 
LIELĀKOS  
PIRKUMUS  
DZĪVĒ...



P RO  D E V  t i k a  i z r a u d z ī t s  d a u d z d z ī v o k ļ u  d z ī v o j a m ā s

m ā j a s  b ū v d a r b u  v e i k š a n a i  s k o l a s  i e l ā  1 0  u n  1 6 ,

B a l o ž o s ,  Ķ e k a v a s  n o v a d ā .  

N o  b ū v n i e c ī b a s  v i e d o k ļ a ,  p r i e k š ā  i r  d a u d z  u n

d a ž ā d i  d a r b i ,  v i s p i r m s  v e i k s i m  i e k š ē j ā s  u n  ā r ē j ā s

a p d a r e s  d em o t ā ž a s  d a r b u s .  P ā r b ū v ē s i m  i e k š ē j o s

i n ž e n i e r t ī k l u s  a t b i l s t o š i  mū s d i e n u  n o r m ām ,

v e i k s i m  a r ī  i e k š ē j o s  a p d a r e s  d a r b u s  u n  f a s ā d e s

a t j a u n o š a n a s  d a r b u s .  P ā r b ū v ē s i m  t e r a š u  s e g um u

u n  h i d r o i z o l ā c i j a s  me z g l u ,  b e t o n ē s i m  p a g r a b a

s t ā v l a u k um a  g r ī d a s  u n  k ā p ņ u t e l p ām  u z s t ā d ī s i m

s t i k l o t ā s  k o n s t r u k c i j a s .  V i s b e i d z o t ,  s a k o p s i m  u n

l a b i e k ā r t o s i m  t e r i t o r i j u .  

T a č u  p a t s  s v a r ī g ā k a i s  š a j ā  p r o j e k t ā  i r  t a s ,  k a

p a v e i k t o  d a r b u  r e z u l t ā t ā ,  t i k s  s a k o p t a  p i l s ē t a s

k o n k r ē t ā  t e r i t r o i j a  u n  b ū s  p i e e j a m i  j a u n i  d z ī v o k ļ i ,

a r  ģ i m e n ēm  d r a u d z ī g u  v i d i  u n  i n f r a s t r u k t ū r u ,  j o

b l a k u s  a t r o d a s  g a n  s k o l a ,  g a n  b ē r n u d ā r z s .  

BALOŽI .  VIETA

JAUNĀM  MĀJĀM .

B A L O Ž I

S K O L A S  I E L A  1 0  U N  1 6
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Esam būvnieki – amata meistari, kas nodrošina ne tikai 
būvdarbu vadību, bet arī lielu daļu to apjoma paši realizē

MĒS ĪSTENOJAM LIELĀKOS PIRKUMUS DZĪVĒ...



ISO 

9001 
UN 

14001
SIA “PRO DEV” 2017. gada 14.decembrī saņēma auditoru “Bureau Veritas Latvia” sertifikātus, kas apliecina, ka uzņēmuma 

kvalitātes vadības un vides pārvaldības sistēma ir auditēta un atbilst ISO 9001:2015 un 14001:2015 standarta prasībām 

būvdarbu veikšanā un vadīšanā.  Integrētās vadības sistēmas sertifikācijas mērķis bija gūt apliecinājumu, ka uzņēmumā ieviestie 

procesi un to izpildījums nodrošina klientam augstāko kvalitāti un vides aizsardzību darbu realizācijas gaitā.  

Ieviestās integrētās vadības sistēmas standarta atbilstību starptautiskajiem standartiem apliecina ne tikai sertifikāti, bet arī 

līdzšinējās pozitīvās klientu atsauksmes par PRO DEV sniegto pakalpojumu kvalitāti. 

Integrētās vadības sistēmas izveidē ir ieguldīts milzīgs darbs sakārtojot procesus, ieviešot procedūras un sistēmas dokumentāciju. 

Ieviešot integrēto vadības sistēmu, PRO DEV vēlreiz apliecina, ka uzņēmuma vadība un darbinieki domā par ilgtspējīgu attīstību. 
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PALDIES
PAR  SADARBĪBU  2017 .  GADĀ !  

CEROT  ARĪ  UZ  TURPMĀKU

VEIKSMĪGU  SADARBĪBU  2018 .GADĀ !



L A I M ĪG U  J A U N O

2018.
gadu
Novēlam drosmi, veiksmi un apņēmību
mērķu īstenošanā!


